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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2021. augusztus 30. (hétfőn) napján 09 óra 06 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyalótermében megtartott rendkívüli nyilvános 
üléséről. 
 
Jelen vannak:    Máté Péter elnök; 

Móra Viktória elnökhelyettes; 
Kajos Endre Károly bizottsági tag; 
Kővári László bizottsági tag; 

   
 
Távolmaradását jelezte:  Tóth Róbert bizottsági tag; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: Gyurkovics János alpolgármester; 

dr. Göttlinger István aljegyző; 
dr. Nemesné dr. Fuchs Vivien jogi és bizottsági referens, 
jegyzői megbízott; 
Rikker Anita Márta osztályvezető; 
dr. Ambrus Gábor bizottsági referens; 
jegyzőkönyvvezető; 
 

Meghívottak:  Berlinger Attila, a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató 
Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója; 

 
Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 4 tag van jelen, a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 09 óra 06 perckor megnyitja. 
 
A bizottság a zárt ülésen elfogadott napirend szerint folytatja a munkáját. 
 

 
NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 

3. Beszámoló a 2021. évi Szekszárdi Őszi Fesztivál megrendezéséről 

(31. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
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3. napirendi pont: 

Beszámoló a 2021. évi Szekszárdi Őszi Fesztivál megrendezéséről 
(31. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 
Máté Péter elnök: Felkéri Berlinger Attila ügyvezető igazgató urat, hogy tájékoztassa a 
Bizottságot az előterjesztés tartalmáról. 
 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Részletezi az előterjesztés tartalmát. Ennek során 
beszámol többek között arról, hogy milyen módon tesznek eleget a Covid-19 járvány miatti 
veszélyhelyzeti szabályoknak. Elmondja, hogy 5000 fős rendezvény megrendezésére kaptak 
engedélyt az illetékes katasztrófavédelmi szervtől. Ez bőven meghaladja azt a létszámot, ami 
valóban megjelenik majd. Elmondja, hogy a környékbeli borászok a nyitott pincék megoldással 
kívánnak részt venni a rendezvényen. Elmondja még, hogy a borászokkal való egyeztetések 
során felmerült, hogy a Garay pince közreműködésével jelenne meg a rendezvény központi 
helyszínén a szekszárdi bor. Továbbá, amivel már biztosan készülni fognak, hogy lesz felállított 
borsátor is. Beszél továbbá az Ízek utcája, azaz a kitelepült vendéglátósok rendezvényrészről 
is, amelyben nem tudtak megegyezésre jutni a vendéglátással foglalkozó vállalkozókkal, így az 
ő ételeik nem jelennek meg a rendezvény központi helyszínén. Beszél továbbá az 
önkormányzati cégek részvételi lehetőségéről. Tájékoztatást ad a programokról, fellépőkről. 
Beszél továbbá a biztonsági munkálatokról és arról, hogy rendvédelmi tanulókat is 
bevonnának a biztonsági munkálatokba.  
 
Máté Péter elnök: Rendezve van-e a taxik kérdése? Elmondja, hogy ez a szekszárdi 
rendezvények tekintetében folyamatos problémát jelent. Majd információkat ad Berlinger 
Attila részére taxitársaságok elérhetőségeinek tekintetében. 
 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Ezt követően elmondja, hogy a szekszárdi Prometheus 
parkba tervezik egy vidámpark felállítását is. További tájékoztatást ad a környékbeli 
vállalkozók részvételéről.  
 
Máté Péter elnök: Érdeklődik a takarítás megoldásával kapcsolatban. 
 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Tájékoztatja a bizottságot az ezzel kapcsolatos tervekről. 
 
Kővári László bizottsági tag: Azzal kapcsolatban fogalmaz meg kérdést, hogy milyen étkezési 
lehetőségek biztosítottak a rendezvény helyszínén. 
 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Elmondja, hogy mivel az Ízek utcája rendezvényrész 
kimarad, ezért az étkezés is kisebb volumenűre korlátozódik és hagyományosan gyors, street 
food ételekre korlátozódik majd a kínálat. Ezt követően áttér arra, hogy az önkormányzat 
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korábban nyújtott egy 240 millió forintos támogatást, amelyet a tőketartalékba helyeztek és 
folyamatosan működésre fordítanak. Ugyanebből az összegből kerülnek megrendezésre a 
szóban forgó programok. Elmondja, hogy a rendelkezésre álló összeg nem lesz elegendő egy 
ekkora rendezvény lebonyolítására, ezért még szükségük lenne legalább további 15 millió 
forint támogatásra. Ezután a lehetséges bevételekről beszél, amelyről külön kiemeli, hogy nem 
fogják fedezni a költségeket. 
 
Máté Péter elnök: A poharakkal kapcsolatban kérdezi Berlinger Attilát. 
 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Elmondja, hogy kell majd a rendezvényen való 
részvételhez poharat venni. Ez a borászok külön kérése volt és ez a színvonal megtartása miatt 
szükségeltetik. 
 
Kajos Endre Károly bizottsági tag: Felteszi a kérdést, hogy a költségvetésből nem lehetne-e 
úgy megoldani a szükséges összeg biztosítását, hogy előre kiveszi a már korábban említett 
tőketartalékból a szükséges összeget és a későbbiekben pótolja ki ezt az önkormányzat. 
 
Máté Péter elnök: Elmondja, hogy ez már technikailag teljesen lényegtelen, mert, ha szüksége 
van pénzre a társaságnak, akkor mindegy mikor szolgáltatják a költségvetésből. 
 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Tájékoztatja a bizottságot arról, hogy bár kapott már a 
társaság egy nagyobb támogatást, amelynek összege 30 millió forint, de ennek a 
támogatásnak a felhasználása nem érintheti a rendezvényt. Továbbá kisebb támogatások is 
vannak, amelyek szintén nem használhatóak fel a jelenleg szóban forgó rendezvényre.  
 
Máté Péter elnök: Közli a határozati javaslat részleteit a Bizottság tagjaival. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Pénzügyi Bizottságának 

10/2021. (VIII.30.) határozata 

a 2021. évi Szekszárdi Őszi Fesztivál megrendezéséről szóló 
beszámoló elfogadásáról  

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi 

Bizottsága a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja a 31. számú közgyűlési 

előterjesztés határozati javaslatát. 
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Határidő: 2021. augusztus 30. 
Felelős: Máté Péter elnök 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök az ülést 09 óra 47 perckor berekeszti.  
 

K.m.f. 
  

 
Móra Viktória 

                            jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
Készítette: 

   dr. Ambrus Gábor 
                            jegyzőkönyvvezető 
  

 

Máté Péter 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

          jegyző 


